
Verksamhetsberättelse	  

	  

	  

	  

2012	  

12.12.12.	  	  12:12	  	  -‐	  	  En	  unik	  dag.	  
Den	  12	  december	  2012	  fick	  vi	  uppleva	  en	  dag	  med	  en	  unik	  sifferkombination.	  Nästa	  gång	  ett	  sådant	  

här	  symmetriskt	  klockslag	  inträffar	  blir	  	  om	  ca.	  89	  år,	  närmare	  bestämt	  den	  1	  januari	  2101	  kl.	  01:01.	  
Vi	  fångade	  ögonblicket	  från	  Linna	  på	  västsidan.	  Dagen	  var	  kall.	  Det	  var	  minus	  18	  grader.	  Solen	  höll	  på	  
att	  gå	  ner.	  Dalens	  östsida	  låg	  i	  solljus	  och	  västsidan	  i	  skugga.	  I	  bakgrunden	  syns	  Ovansjöbygdens	  

karaktäristiska	  siluett	  -‐	  Ömtbergen.	  

	  



Styrelsen	  för	  Ovansjöl	  Bygdeförening	  får	  härmed	  lämna	  följande	  berättelse	  för	  verksamheten	  2012.	  

Styrelse	  

Styrelsen	  har	  under	  året	  bestått	  av:	  Ordförande:	  Tommy	  Sunnanängs,	  Kassör:	  Ingrid	  Svanberg,	  
Sekreterare:	  Mats	  Fallbäcken,	  Ledamöter:	  Tage	  Bengtsson,	  Lena	  Fallbäcken,	  Sonja	  Haugen	  Svedbo.	  
Suppleanter:	  Eva-‐Barbro	  Anderson	  och	  Karin	  Danielsson.	  

Styrelsen	  har	  under	  året	  haft	  fem	  stycken	  sammanträden.	  De	  beslut	  som	  styrelsen	  fattat	  framgår	  av	  
reviderade	  protokoll.	  

Revision	  
Revisor:	  Gunde	  Rehn,	  revisorssuppleant:	  Inga	  Jansson	  

Valberedning:	  Vakant	  

Medlemmar:	  Föreningen	  har	  under	  2012	  haft	  	  161	  stycken	  medlemmar.	  

Ekonomi	  

Föreningens	  ekonomi	  framgår	  av	  den	  rapport	  som	  kassören	  sammanställt.	  

Verksamheten	  under	  2012	  

Föreningens	  verksamhet	  har	  under	  året	  helt	  upptagits	  av	  det	  stora	  bokprojekt,	  som	  nu	  
förhoppningsvis	  ska	  börja	  gå	  mot	  sitt	  slut	  Vi	  har	  haft	  en	  del	  arrangemang	  under	  året	  	  och	  dessa	  har	  

då	  naturligt	  fått	  anknytning	  till	  projektet,	  	  typ	  visning	  och	  insamling	  av	  kort,	  samt	  fotografering.	  

Dokumentationsgruppen	  
I	  denna	  stora	  grupp	  finns	  alla	  intresserade,	  allt	  från	  de	  mest	  aktiva	  till	  de	  som	  bara	  vill	  komma	  och	  se	  
på	  och	  identifiera	  kort.	  Eftersom	  vi	  numera	  har	  varit	  inriktade	  på	  nyare	  kort	  har	  underlaget	  till	  

gruppen	  bara	  räckt	  till	  två	  sammankomster	  under	  2012.	  

Planeringsgruppen	  
kan	  också	  ses	  som	  ett	  arbetsutskott.	  Här	  fattas	  praktiska	  beslut	  som	  rör	  själva	  boken,	  typ	  inläggning	  
av	  bilder,	  utformning	  av	  boksidor,	  texter	  mm.	  Gruppen	  som	  består	  av	  Ingrid,	  Sonja,	  Tage	  och	  Tommy	  

har	  haft	  tät	  kontakt	  med	  den	  praktikanställde,	  som	  lagt	  in	  korten	  i	  ett	  bokprogram.	  
Summa	  tio	  sammankomster	  har	  det	  blivit	  för	  gruppen	  under	  2012.	  

Praktikanställning.	  
Vi	  har	  haft	  förmånen	  att	  få	  ha	  Klas	  Rennblad	  som	  

praktikanställd	  på	  kontoret.	  Klas	  var	  hos	  oss	  första	  halvåret	  
och	  slutade	  sista	  juni.	  Han	  kom	  tillbaka	  i	  november	  och	  var	  
kvar	  fram	  till	  jul.	  Från	  slutet	  av	  november	  fick	  vi	  också	  Anders	  

Danielsson	  som	  praktikant.	  I	  samband	  med	  att	  Anders	  kom	  
investerade	  vi	  i	  en	  ny	  laptop,	  något	  som	  blev	  en	  nödvändighet	  
då	  två	  skulle	  jobba	  samtidigt.	  Både	  Klas	  och	  Anders	  har	  gjort	  

ett	  bra	  jobb	  hos	  oss,	  något	  som	  vi	  är	  mycket	  tacksamma	  för.	  Vi	  
har	  haft	  regelbundna	  uppföljningsmöten	  med	  Torsby	  	  	  

	  	  	  	  	  	  	  Anders	  Danielsson	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Kommun	  angående	  praktikanterna.	  Summa	  sex	  möten	  har	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  hållits	  under	  året.	  



	  

Familjedag	  i	  Sysslebäcksparken.	  

Den	  16	  juni	  hade	  Sysslebäcksparken	  en	  stor	  familjedag	  med	  underhållning	  och	  olika	  aktiviteter.	  Vi	  tog	  
tillfället	  i	  akt	  och	  fanns	  med	  på	  parken.	  	  
Innan	  dagen	  hade	  	  hushållen	  fått	  ett	  flygblad	  i	  brevlådorna	  där	  vi	  uppmanade	  alla	  att	  komma	  och	  se	  

på	  bilderna	  till	  nya	  boken.	  
Under	  fyra	  timmar	  hade	  vi	  fullt	  upp	  med	  att	  visa	  korten	  som	  vi	  fått	  in.	  Folk	  fick	  lämna	  synpunkter,	  
byta	  ut	  eller	  ta	  bort	  kort.	  Många	  lät	  sig	  också	  fotograferas.	  En	  värdefull	  dag	  för	  projektet.	  

	  

	  

	  

	  

	  

	   	  

	  	  Sonja	  var	  väl	  rustad	  inför	  fotovisningen.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vår	  fotoutställning	  blev	  uppskattad	  på	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  parkdagen.	  

Arkivens	  Dag.  	  
Nästa	  stora	  aktivitet	  kom	  den	  12	  november	  då	  det	  var	  Arkivens	  Dag	  på	  kommunalhuset.	  För	  femte	  

året	  i	  följd	  stod	  vi	  i	  samarbete	  med	  Torsby	  Kommun	  för	  arrangemanget.	  Årets	  tema	  var	  Framtiden.	  Vi	  
arrangerade	  olika	  utställningar	  på	  temat	  Framtiden.	  I	  samarbete	  med	  de	  fyra	  nordvärmländska	  
hembygdsföreningarna	  organiserade	  vi	  också	  fyra	  olika	  utställningar	  "Föremål	  	  värda	  at	  bevaras	  för	  

framtiden".	  Underhållning,	  kaffe	  	  och	  framtidsvisioner	  från	  Näckåns	  och	  Nordvärmlands	  FF	  var	  också	  
punkter	  under	  dagen.	  

För	  vår	  egen	  del	  	  hade	  vi	  samma	  innehåll	  som	  på	  parkdagen	  i	  juni	  nämligen	  visning	  av	  våra	  bilder	  till	  
den	  nya	  boken.	  Dagen	  blev	  välbesökt	  ,	  drygt	  ett	  hundratal	  besökare	  var	  nöjda	  med	  dagen.	  

	  

	  

	  	  

Intresserad	  publik	  på	  Arkivens	  Dag	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Janne	  Skoog	  Nordvärmlands	  FF	  och	  Jan-‐Anders	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Carlsson	  Näckåns	  delgav	  sina	  framtidsvisioner.	  

	  



Sammanfattningsvis	  kan	  vi	  konstatera	  att	  året	  2012	  har	  fört	  vårt	  bokprojekt	  ett	  steg	  närmare	  
målet.	  
Med	  undantag	  för	  sommaren,	  då	  vi	  inte	  hade	  några	  praktikanter	  har	  vår	  och	  höst	  varit	  fyllda	  
av	  verksamhet.	  Sammanlagt	  tjugotre	  möten	  och	  träffar,	  protokollförda	  eller	  med	  
minnesanteckningar	  förda	  	  har	  hållits	  i	  de	  olika	  grupperingarna	  i	  föreningen.	  Till	  detta	  
kommer	  planeringsmöten	  inför	  parkdagen	  och	  Arkivens	  Dag.	  
	  Vi	  tackar	  Torsby	  Kommun,	  Arbetsförmedlingen,	  ABF,	  praktikanter,	  alla	  medlemmar	  och	  
sympatisörer	  för	  ett	  gott	  samarbete	  och	  hoppas	  på	  liknande	  under	  2013.	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  


